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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani а
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, minta tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mi lesz а Sió-menti gazdákkal? ”

címmel.

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az őszi betakarításokat az ország több pontján is veszélyezteti а magas belvíz. Az dél i

megyékben, Békésben, Csongrádban, Tolnában egyre nagyobb nehézségeket а heves

esőzések miatti vízmennyiség, amelyet а talaj már nem képes elnyelni. Mára viszont már nem

csak а déli megyékben, hanem а Sió csatorna mentén gazdálkodókat is súlyos vesztesége k

fenyegeti . А Balaton magas vízállása miatt ugyanis –ami veszélyezteti а part menti

nyaralókat – folyamatosan engedik 1e а Sió-csatornán а tó vizét . Ráadásul ehhez hozzájött

még az esőzések nagymennyiség ű víztömege is . Ennek következtében а Sió-csatorna mentén

а szántóföldeket elöntö tte а víz. Szivattyúállomások nincsenek, néhány mobil szivattyúval

próbálják а gazdák menteni а földeket, hogy megkezdhessék az aratást, de ezek nem sokat

érnek. А gazdálkodók nem tudják betakarítania terményt, igy teljesen kiszolgáltatott

helyzetben vannak. Az őszi gabonafélék országszerte veszélyben vannak а feltörő belvíz

miatt, éppen ezért égetően fontos, hogy az érintett területeken dolgozó gazdák mihamarabb

segítséget kapjanak .



Tisztelt Miniszter Úr! Milyen segítséget fog nyújtani а Kormány а Sió-csatorna mentén
tevékenyked ő gazdáknak, hogy а belvíz ne lehetetlenítse e1 az aratást?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . november 10 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltá n
Jobbik
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